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... technické zasněžování a případně i vodní akumulační nádrže, budou výsledky jistě lepší než u menších a níže 

položených středisek,“ řekl Právu ředitel Asociace horských středisek ČR Libor Knot.Například nízko položené 

areály v Jihomoravském kraji hodnotí uplynulou sezonu jako průměr až... 

Zprávy  
Rádio City | 24.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... klidný pátek zima. Ještě neřekla poslední slovo v. Příštím týdnu se poloh se vrátí také sněžení. Kolik skiareálů 

ještě zůstává v provozu, řekne šéf asociace horských středisek Libor knot v. MLUVČÍ 2, --------------------Tuhle 

chvíli je v provozu stále zhruba středisek. Je pravda, že... 

  

Plná znění  

 
 

Skiareály zažily sezonu plnou výkyvů URL  
novinky.cz | 23.03.2023 | Rubrika: Ekonomika, Stalo se | Autor: Tomáš Volf, Právo  

S koncem jarních prázdnin a příchodem astronomického jara ukončuje většina tuzemských skiareálů provoz. 

Zimní sezona byla plná zvratů kvůli rozmarům počasí, což mělo dopad na tržby. 

 

 

„Z hlediska počasí to byla obtížná sezona, teplotně a srážkově velmi rozkolísaná. Ekonomické výsledky 

skiareálů budou letos hodně individuální – tam, kde mají kvalitní technické zasněžování a případně i vodní 

akumulační nádrže, budou výsledky jistě lepší než u menších a níže položených středisek,“ řekl Právu ředitel 

Asociace horských středisek ČR Libor Knot. 

 

Například nízko položené areály v Jihomoravském kraji hodnotí uplynulou sezonu jako průměr až katastrofu či 

nejhorší v historii. Nejdéle se lyžovalo na Blanensku, kde skončili v neděli. 

 

Údaje o tržbách se budou scházet až v příštích dnech a týdnech. Knot ale nemá informace o tom, že by některý 

z areálů úplně ukončil činnost a příští sezonu již neplánoval otevřít. 

 

Návštěvnost poznamenala i vysoká inflace. Areály kvůli drahým energiím zvedly ceny skipasů, obvykle o 10 až 

15 procent proti předcházející sezoně. Například na krkonošské Černé hoře stál jednodenní skipas pro 

dospělého v hlavní sezoně 1290 korun, tedy o sto korun víc než loni, v Říčkách v Orlických horách vyšlo 

jednodenní lyžování na 830 Kč. Před rokem to bylo 690 korun. 

https://newtonone.newtonmedia.eu/cs-CZ
https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-skiarealy-zazily-sezonu-plnou-vykyvu-40426647
https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-skiarealy-zazily-sezonu-plnou-vykyvu-40426647
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„Zdražování se na návštěvnosti projevilo. Celou sezonu bylo vidět, že na sjezdovkách je méně lidí než dříve,“ 

řekli Právu provozní chat v krkonošském Harrachově. 

 

Jinde provozovatelé zaznamenali to, že lyžaři, zejména rodiny s dětmi, šetřili na jídle. Víc si s sebou vozili vlastní 

svačiny a v restauracích si objednávali méně. 

 

Tržby skiareálů poznamenala velká obleva, která přišla na přelomu roku a v lednu. Několik týdnů byly na většině 

sjezdovek jen zelené louky. Nějaký čas to podobně vypadalo i jinde v Evropě, dokonce také v Alpách, což tam 

nepamatují. Návštěvnost v období jarních prázdnin a o víkendech ale byla podle Knota vysoká. 

 

„V takových obdobích atakovala předpandemická čísla. To je dobrý základ i do příštích let,“ poznamenal. 

 

Někde se ještě jezdí 

 

Některé areály jsou stále v provozu. Zatímco sezonu už uzavřeli například na Ještědu v Jizerských horách nebo 

na Monínci ve středních Čechách, krkonošský skiareál Herlíkovice plánuje končit až tuto neděli. 

 

V Malé Úpě se má lyžovat do 2. dubna, na Černé hoře, v Peci pod Sněžkou či ve Špindlerově Mlýně do 

Velikonoc. Tak dlouho hodlají udržet provoz také na krušnohorském Klínovci, další krušnohorské areály mluví 

alespoň o konci března. 

 

Záležet bude samozřejmě na počasí, zda se masa umělého sněhu na páteřních sjezdovkách udrží. Ve středu 

denní teploty šplhaly k 20 stupňům. Koncem týdne se ale podle předpovědi meteorologů znovu ochladí a na 

horách může ještě i sněžit. 

 

Přehled středisek, jež zůstala v provozu, nabízí web holidayinfo.cz a také stránky jednotlivých areálů. 
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Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Hitrádio City. 

 

Lucie DAŇKOVÁ, redaktorka  

Zprávy přejeme klidný pátek zima. Ještě neřekla poslední slovo v. Příštím týdnu se poloh se vrátí také sněžení. 

Kolik skiareálů ještě zůstává v provozu, řekne šéf asociace horských středisek Libor knot v. 

 

MLUVČÍ  

Tuhle chvíli je v provozu stále zhruba středisek. Je pravda, že po tomto víkendu a dál bude ten počet nebo ten 

poměr klesat, ale určitě některá pojedou do začátku dubna a některá včetně Velikonoc, čili včetně 10. 4. čili 

sezóna ještě nekončí. 

 

Lucie DAŇKOVÁ, redaktorka  

Detaily najdeme na webu Holiday info. 
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MLUVČÍ  

Cz o. 

 

Lucie DAŇKOVÁ, redaktorka  

Víkendu se mění čas v noci ze soboty na neděli se ručičky posunou ve dvě ráno o hodinu dopředu, noc tak bude 

kratší v, letní čas pak platí sedm měsíců. Poslední říjnový víkend se pak vrátí zpět na standardní. 

Středoevropský zámek.Konopiště se letos otevře standardně 1. dubna, přístupné budou všechny čtyři okruhy a 

Střelnice, od 5. dubna pak budou připraveny tradiční večerní prohlídky po stopách Harrachů. Vznešenost 

zavazuje. Plánované jsou pak až do listopadu.Film Gump pes, který naučil lidi žít, bude mít pokračování. 

Úspěšný snímek na, který do kin dorazilo přes 210 000 lidí, opět režíruje f a Brabec. Pokračování si zahrají 

Bolek Polívka Richard, Krajčo nebo Karel Roden. Novou postavu bude hrát Štěpán Kozub a audioknihu opět 

namluví Ivan Trojan. 

 

MLUVČÍ  

Dokonalá zahrada za každého počasí, zahrady Green. Jsme zkušení odborníci od údržby přes realizace až po 

návrhy zahrady. Green. 
   

 


